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Enchanting Music at Summer： Abia and Students' Piano Recital

Abia和她的學生會為大家帶來不同時期的音樂﹐當中更包括Abia自己的作品﹐希望大家除了欣賞音樂之如﹐又能夠享受音樂中的樂趣。

“Abia 一位想像力豐富並熱衷各種類型音樂的音樂家，由巴赫到當代音樂，Abia音樂才能吸引各層面聽眾，無論老練的聽眾或年輕一代．都被她的琴聲吸引”Derek Scott，利茲大學音樂系教授

“Abia為最勤勞音樂家之一，她在大學時期的音樂生涯作不懈的努力，這不但指其音樂造詣，亦關於她對音樂在社群內的地位的關注”Nicholas Reyland， 基爾大學音樂講師

Abia作為作曲家，她展示創意以及才華，其音樂作品結構新穎及充滿智慧；也熱衷於分享她的音樂以及經驗。”Carol Woods –　鋼琴導師

Abia簡介
Abia是一個充滿活力的鋼琴家，有各種不同的音樂表演經驗，經常於香港和澳門演出。Abia於2010年被邀請於40+ Distinguished Fellow演奏；2011年參加了音樂馬拉松“音樂共悅節”，並於澳門做了第一次慈善音樂會，2011年11月11日發行第一張古典唱片；2013年被Christian in Action邀請於澳門慈善演唱會上演出同，同年被特別邀請到日本擔任表演嘉賓。

Abia於8歲時開始作曲；正計劃於2014年的夏天推出第二張輯錄Abia親自作曲彈奏的專輯及將前往加拿大，英國，香港，澳門及新加坡巡迴演出。音樂教育對Abia來是一個重要部分，儘管她近年才展開教育工作，她的音樂造詣卓越，教育亦增加了她對音樂的熱情。

Clare 簡介
熱情於古典音樂，過往跟隨幾名大師學。Clare在天主教大教堂擔任指揮家﹑獨奏家及管風琴家;並以創新方式教導小朋友音樂。


A selection of music will be played by Abia and her students, especially Abia will be playing some of her compositions too. Hope the audience enjoys listening to different music in this early evening, and yet shares the joy of music. 

“Abia is a pianist who plays with imaginative skill and passion a wide range of music from J.S.Bach to the present… Her musicianship has delighted audiences of all kinds - from experienced listeners to classical music to everyday music lovers.” 
Derek Scott – Professor in Music, University of Leeds


 “She is one of the most industrious musicians…she has made a sterling contribution to the musical life of the university... This speaks not only to her rounded musicianship, but also to a community-focused awareness of music’s place in people’s lives.”
Nicholas Reyland – Lecturer in Music, Keele University


“As a composer, Abia shows originality and a flair for creative and intelligently structured music which has been well received. She is always keen to share her knowledge and musical talents.”
Carol Woods – Piano Tutor

Abia’s bio
Abia is a spirited pianist with different performing experiences in a wide range of music. She performs regularly in Hong Kong and Macau. Abia was invited to play for 40+ Distinguished Fellow in 2010 and participated in a music marathon Making Music Being Well in 2011. She has also done her first charity concert in Macau and released her first classical CD album on 11th November, 2011. In 2013, Christian in Action invited her to play for their charity concert in Macau. Same year, she was specially invited to Japan as a guest performer. 

Abia started composing music since she was eight. She is planning to release her second CD album on her own compositions in summer 2014. Abia will then be undertaking a performance tour in Canada, England, Hong Kong, Macau and Singapore in the near future. 
Teaching has been an important part to Abia. Even though she begins her teaching within these years, her musical skills have been developed and her passion towards music becomes greater. 

Clare’s bio
Having a deep enthusiasm of classical vocal music, Clare has learnt from several professional mentors such as Ms. Wan Lau, Mr. Kin Ping Man and Ms. Po Ching Yip.
 
Clare is a conductor, soloist and organist in Catholic Cathedral Choir. Moreover, loving teaching children music in a creative way.





節目Program
Raindrops [by Abia Ng]											 Abia Ng

Wiosna [by Chopin]									 Dominique Wolfsgruber

‘Dance of the Sugar Plum Fairy’ from the ballet Nutcracker [by P.I.Tchaikovsky]
													   Jamilah Mollaian

Rondo: 2nd movt from Sonatina in E flat Op.19 No.6 [by Dussek]	  	  Blanco Wong

Dark Eyes (Russian Folk Melody)								 Iman Mollaian

Little Fairy Waltz Op.105 No.1 [by Streabbog]				     Lily Amelia Crowe

Rondo [by Beethoven]									 陳晞彤 Kayla Chan 

Blue Bells of Scotland [Edited by Liao Ng]				  梁栢圖 Kaylum Leong 

German Dance in A [by Schubert]									Leanna Liu

Long, long ago [Edited by Liao Ng]						      孫甄彤 Yoyo Sun 

‘Spring’ [by Vivaldi]										   劉紫明 Gigi Liu 

Do Re Mi [Edited by Liao Ng] 								   	   Vitor Freitas

“Let it go” from Frozen (End credits version)				   Jamilah Mollaian

Can-can [by Offenbach]		 							  崔爾雅Julia Choi 
March [by Handel]

Heidenröslein [by Schubert]				小提琴Violin: Desiree Nicole Wolfsgruber

Mango Walk [Trad.Jamaican]						 		 鋼琴Piano: Abia Ng

Cradle Song [Edited by Liao Ng]						陳思韻 Chan Si Wan Sarah 

Après une rêve [by Fauré]		演唱Singer: Clare Chan 	鋼琴Piano: Abia Ng

Nocturne [by Tchaikovsky]									 Josephine Tam

Sakura Nagashi [by Utada Hikaru & Paul Carter]						  	 Abia Ng

---------- 中場休息20分鐘 Intermission 20 minutes -----------

Shadow in the mirror [by Abia Ng] 									Abia Ng

My Grandfather’s Clock [Edited by Liao Ng]					 崔樂婷   Theta Tsui 

‘Hallelujah’ from Shrek						   		   梁栢宏   Justin Leong 

Allegro: No. 5 from Five Short Pieces Op.4 [by Berkeley]  			 Blanco Wong

Rhapsody No.79 no.2 in G minor [by Brahms]						Josephine Tam

The Flower Waltz II [by Dominique Wolfsgruber] 		 	 Dominique Wolfsgruber

Tarantella [by Pieczonka]										Iman Mollaian

粵語流行曲Cantonese Pop Music: 真的愛你				 崔爾雅   Julia Choi 

Adelita [by Tarrega] 									  Julian Patrick Diaz Liu

A Whole New World [by Alan Menken]						 陳僖慧 Chloe Chan 

“Let it go” from Frozen			演唱Singer: Leanna Liu	鋼琴Piano: Abia Ng

Beauty and the Beast [by Alan Menken]		 			      Jamilah Mollaian

La peruanita [by Ruiz] 							  Desiree Nicole Wolfsgruber

Canon in D [edited by William Wallace ]				 		 陳晞彤 Kayla Chan 

Music, when soft voices die [by Quilter]				演唱Singer: Clare Chan
An die Musik [by Schubert]								 鋼琴Piano: Abia Ng

Nocturne Op.9 No.1 in B flat minor [by Chopin]					 Josephine Tam

Serendipity [by Abia Ng]										      Abia Ng
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